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Årsmelding frå styret 
 
 
 
Styret: 
Leiar:   Kjetil Nesse  
Nestleiar:  Arne Abrahamsen-  
Sekretær:  Anna Karin Skrede 
Kasserar:  Johannes Sjøtun 
Styremedlem:  Sveinung Alværn  
Leiar  idrettsskulen   Siv Lidal  
Treningskoordinator Geir Harkjerr 
Vara:   Øyvind Neset 

Kari Rønnestad 
 
 
Balestrand idrettslag hadde 495 medlemmer ved utgangen av året, ein nedgang på 26 frå 
2008. Dette skuldast flytting av Sygna-elevar, samt oppryddning av ikkje betalande 
medlemmer. 
  
Styret har i perioden hatt  2 møter og handsama 8 nye saker, samt oppfylgjing av nokre 
tidlegare saker. 
 
 

 
· Det vart i 2009 utarbeida ny sponsoravtale med Sparebanken Sogn og Fjordane til ein 

verdi av 45.000 kr i 2 år, samt mogelegheit for bonus  
 

· Saurdalen Skiarena har fått ferdigstilt garasje, som var etterlengta blant dei som driv 
anlegget med Jørgen i spissen. 
  

· 30-års jubileumet til Esefjorden Rundt blei ein suksess med ny deltakarrekord på 903 
personar som gjekk rundt fjorden. Antalet aktive deltakarar var 73. 
Ein nærmar seg målet på 1000 deltakarar. Arrangementet fekk 25.000,- kr i støtte frå 
Sparebanken Sogn og Fjordane, og slo på stortromma med ekstra fine premiar og 
loddsal. Likevel blei det overskot og eit særs vellukka arrangement med live-musikk 
på Balahaugen samt utvida serveringstilbod. 
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Generelt: 
Det har også i år vore stor aktivitet i gruppene og ein syner til separate årsmeldingar 
Dugnadsaktiviteten har vore på topp, særleg bland a-laget.  

 
 

Økonomi:  
2009 var eit godt år for idrettslaget økonomisk. Streng kontroll på kjøp av utstyr, samt betre 
kontroll på behaldning/oppbevaring av utstyr, vart 2009 økonomisk eit bra år.  Økonomien er 
stabil og god. 
Grunna stor satsing på A-laget der opprykk er målet neste sesong,  ser ein det likevel som 
naudsynt å auke medlemskontigenten og treningsavgift. 
Den største ”kapitalen” ligg i det omfattande friviljuge arbeidet som vert lagt ned i laget, og 
styret vil rette ein stor takk til trenarar, oppmenn og støtteapparat elles i laget som gjer ein 
framifrå innsats for idretten i bygda. 
Rekneskapen for 2009 viser eit overskot på om lag 24.000,- kr. 
Ein syner elles til revidert rekneskap 
 
 
Æresmedlemmer i laget er Anders k Thue og Karstein Fardal 
 
 
 
 
 
 
 
Balestrand 05.04.2010 
 
 
Styret 
 
 
Kjetil Nesse   Arne Abrahamsen    Anna Karin Skrede 
Leiar    Nestleiar   Sekretær  
 
   
Johannes Sjøtun  Sveinung Alværn  Siv Lidal 
Kasserar   Styremedlem   Leiar  idrettsskulen   
 
Geir Harkjerr 
Treningskoordinator
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Idrettsskulen  
 
1. Gruppesamansetning 
 
1.1 Leiar:      Siv M.Lidal,  
1.2 Oppmenn/trenarar: 

Trenar/ansvarlege 6/7 årsgruppa Adrian Wolff Nesse og Mari Hoel  
Trenar/ansvarlege 8/9 årsgruppa Adrian Wolff Nesse og Mari Hoel 

2.  Møte/tilstelningar 
2.1 Møte i gruppa:    Ingen 
2.2 Møte med aktive/foreldre:   Ingen 
2.3 Inntektsgjevande arrangement:  Ingen 
 
3. Utdanning 
3.1 Leiarkurs:     Ingen 
3.2 Trenarkurs:     Ingen 
3.3 Dommarkurs:     Ingen 
 
4.      Organisert trening 
4.1 Lag og aktive registrering: 
 
 
 
4.2 Trening/instruksjon: 

 
Sesongen 2008/09 har det vore 2 grupper. Til saman har det vore 20 ungar med på 
dette tilbodet.  Idrettsskulen vert med få unntak nytta av ungar frå nærområdet.  

   
Foreldreaktiviteten har vore noko redusert dei siste åra, og vi har difor valgt å gå over 
til lønna instruktøra for dei to eldste gruppene. Siv M.Lidal har tatt på seg 
hovudansvaret og har med 2 instruktørar som  i år er lokale krefter.  

   
Det har ikkje vorte laga nye årsplanar for treningane. Planane frå sist sesong har vorte 
nytta i mange høver og dei har vore til god hjelp. Instuktørane har og komme med 
mange gode innspel til nye leikar og aktivitetar. Vi vekslar mellom ulike leikar , 
hinderløype og ulike konkuransar/stafettar der borna må jobbe sjølvstendigt eller som 
lag/samarbeide. 

   
Aktiviteten har vore lagt til Belehalli.  
 
Før vinterferien i  2009 var idrettsskulen lagt inn i SFO tida som ei prøveordning, men 
grunna lite tilbakemelding frå foreldre vart dette ikkje vidareført hausten 2009. 
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4.3   Deltaking på samlingar: Ingen 

 
5.      Stemne, turneringar og resultat 
5.1 Lagsarrangement:   Ingen 
5.2 Krins, deltaking og resultat:  Ingen 
5.3 Nasjonalt, deltaking og resultat: Ingen 
 
6.      Utstyr og anlegg 
6.1 Kjøp av utstyr 

Det har i år ikkje vore kjøpt inn nytt utstyr.  Idrettsskulen har som tidlegare fått låne 
utstyr frå Sagatun skule. Denne avtalen er fortsatt viktig for idrettsskulen 
 

6.2 Anlegg    
 
7.      Økonomi 
7.1 Budsjett 
 
7.2 Rekneskap 

Idrettskulen hadde i 2009 inntekter på tilsaman 36.200. Tilskot frå kommunen utgjer 
30.000 kr. Kontingent frå sesongen 2008/09 utgjer resten av beløpet.  
Utgiftene i rekneskapet er lønn 6 080,00 ellers minimale utgifter.   
 

8. Utfordringar vidare 
Komme i gang med planlegging av sesongen i god tid før start.  

            Finne ansvarlege foreldre.  
            Bygge opp utstyrsbasen.  
   
 
 
             
Siv M.Lidal, leiar 
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Trimgruppa  
 
1. Gruppesamansetning 
1.3 Leiar:     Anne Tove Sjøthun Nyheim 

Medlem:    Hanne Sæbø 
Medlem:    Bjørg Christiansen 

1.2 Oppmenn/trenarar:                              Karen Bårdsen ( aerobic ) 
                                                                        Jakob Nyborg Christensen ( volleyball ) 
 
2. Møte/tilstelningar 
2.1 Møte i gruppa:    
2.2 Møte med aktive/foreldre: 
2.3 Inntektsgjevande arrangement: 
 
 
3. Utdanning 
3.1 Leiarkurs: 
3.2 Trenarkurs:                                                 
3.3       Dommarkurs: 
 
 
4.      Organisert trening 
4.1 Lag og aktive registrering: 

 
 
4.3 Trening/instruksjon:     

To dagar pr. veke – aerobic 
 2 dagar pr. veke – volleyball 

 
5.      Stemne, turneringar og resultat 
5.1 Lagsarrangement: 1 turnering med volleyball i samarbeid med ungdomsklubben 
 
 
6.      Økonomi 
Kjøp av utstyr                             cd til aerobic 
 
7.3 Budsjett (2009)   Kr.  10.000,- 
7.4 Rekneskap (2009)  Kr   10.709,- 
 
Det har vore utgifter til reparasjon av musikkanlegg i 2009. Til aerobic er det kjøpt inn ny musikk .  
Premiar til topptrimmen utgjer 1.760,- kr.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Aerobic for full musikk 
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8.Utfordringar vidare 
  
Det har vore utruleg oppslutnad på aerobictreninga  vinter. Vi har ein svært flink og engasjert trenar. 
Ho er lærar på Sygna og det er svært mange elevar på treninga. Utfordringa vidare må vera å ta vare på 
ho slik at ho vil halde fram.   
 
Trimløypene i skogen er aktivt i bruk slik dei pleier. Til Klukshaug og Raudmelen er det ”trafikk” 
heile året. Det vart som før delt ut premiar i tilknyting til Esefjorden rundt 01.05.09. 
 
Det har vore svært liten oppslutnad på volleyball i år. Her trengs det nyrekruttering. 
 
Premiar  til topptrimmen må vi også ha i år.  
 
 
 

 
Anne Tove Sjøthun Nyheim, leiar 
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 Friidrettsgruppa  
 
 
1. Gruppesamansetning 
1.1       Leiar:      

Medlem:    
Medlem:     

1.2 Trenar:     
 
2. Møte/tilstelningar 
2.1 Møte i gruppa:  Ingen 
2.2 Møte med aktive/foreldre:  Ingen 
2.3 Inntektsgjevande arrangement:  
 
3.       Utdanning 

Ingen    
      

4.      Organisert trening 
4.1 Lag og aktive registrering:  Har ikkje vore organisert aktivitet i gruppa i 2009. 
4.2 Trening/instruksjon: 
4.3   Deltaking på samlingar: Ingen 

 
5.      Stemne, turneringar og resultat 
5.1      Lagsarrangement:  
5.2      Krins, deltaking og resultat: Ingen 
5.2 Nasjonalt, deltaking og resultat:Ingen. 

 
6.        Utstyr og anlegg 
6.3 Kjøp av utstyr  Ingen 
6.4 Anlegg 
 
7.        Økonomi 
Rekneskap 
Rekneskapen viser netto kostnader på kr 5.410,- mot eit budsjett med netto kostnad på kr 
5.000,-. Kostnadene skuldast kretskontingent samt deltakingsavgift frå 2008.  
 
8. Utfordringar vidare 
Fjoråret viste at ein ikkje har klart å gjennomføre friidrettstreningar. Dette skuldast i første 
rekke at ein ikkje klarte å mobilisere trenarkrefter som kunne gjennomføre faste treningar. 
Hovudfokus vert å få nokre faste trenarar og eit stabilt miljø kring desse. Aktiviteten bør 
rettast inn mot basistrening som også alle dei andre idrettane vil ha nytte av. Vidare bør vi 
klare å skape eit tilbod til dei minste med faste treningar og lokale klubbstemne.   
 
 
Kjetil Nesse – Leiar BIL 
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 Fotballgruppa  
 

 
1. Gruppesamansetjing 
1.1 Leiar/trenarkoordinator:   Geir Harkjerr 
1.2 Styremedlem:    Jarle Geithus 
1.3 Styremedlem:    Eirik Thue 
1.4 Styremedlem:    Odd Arild Lunde 
1.5 Oppmenn:    Sissel Nygård – miniputt  

Gerd Laila Ræstad - lillejenter  
Siv M. Lidal - lillegutar 
Sirikit Bakke - smågutar 
Åge Skrede - jenter  
Kjetil Nesse – gutar  
Øyvind Neset – senior herrar 

2. Møte / tilstellingar  
 
2.1 Møte i gruppa:    1 
Det har i år vore to møter i trenarforum. Eitt der trenarar og oppmenn var samla, og eit i 
samband med klubbkveld/klubbesøk frå Sogn og Fjordane fotballkrins. Per-Are Verlo deltok 
frå krisen. Det har vore eitt møte der berre medlemmane i fotballgruppa tok del. 
 
2.2 Møte med aktive/foreldre:  Ingen formelle møte, men ein har hatt dialog med 

einskildspelarar og foreldre i meir uformelle fora. 
2.3 Inntektsgivande arrangement:  Romjulscup (A-laget).  

Miniputturnering. 
Kiosksal. 
Tilskot fotballkrinsen. 

 
3. Utdanning 
3.1 Tal deltakarar på kurs, type kurs:   
Ingen arrangerte kurs sesongen 2010. Ein hadde planlagd del fire i trenar I utdanninga, men 
dette er utsett.  
 
Godkjend dommar denne sesongen: Geir Harkjerr, Terje Midttun og Kjell Rune Nyheim, men 
ingen av desse var påmelde som dommarar i sesongen.  
 
4. Organisert trening 
4.1 Trening/instruksjon:  
 

0-5 6-12 13-19 20-39 40- Totalt 5-ar 7-ar 11-ar Totalt

Folketal 82 117 152 267 726 1344
Jenter 0 23 15 0 0 38 2 1 1 4

Gutar 0 24 39 15 1 79 3 1 3 7

Totalt 0 47 54 15 1 117 5 2 4 11
Aktive i % 0 40 35 5 0 9

(kjelde: SSB-01.01.09) 
Treningane har vore organisert gjennom faste treningar i veka. Vinterhalvåret inne i Belehalli, 
medan ein i sommarhalvåret har vore ute på Kreklingen. Det var i alt 11 lag fordelt på 7 
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miniputtlag, 1 lillegutlag, 1 lillejentelag, 1 smågutelag, 1 jentelag, 1 gutelag og 1 seniorlag 
herrar. 
 
4.2 Deltaking på samling:  
Miniputt var med på turneringar i Balestrand, Vadheim, Høyanger og Kyrkjebø.  
 
4.3 Sonesamling / Kretssamling 
Fleire spelarar har vore med på fotballskule. To av samlingane var på Kreklingen, medan to 
var i Høyanger. Tor Tjugum, Fredrik Hanevik, Asgrim Tangen Farnes og Markus Tennefoss 
Vefring var uttekne til å vere med vidare til runde to. Fredrik og Asgrim fekk og prøve i 
sonelagsturnering. Kristoffer Lidal, Georg Nesse, Kjell Andre Bakken, Tommy Ese, Birk 
Isane og Viljar Bakke Nesse deltok på uttakssamling til bylagsserie. Georg vart plukka ut til 
vidare spel her. Frå jentene deltok Ida Nesse, Martine Wolff Nesse, Stine Haaland Nesse, 
Oline Lønning og Brita Thue på uttakssamlinng til byserie. Ida og Martine gjekk vidare til 
bylagsseriespel. 
 
 
4.4 Trenarar  
 
Miniputt:  Sissel Nygård, Åsmund Myklebust, Kåre Ese, Asbjørn Feten og Jonny Bale. I 

tillegg har fleire foreldre vore innom og hjelpt til. 
Lillejente:  Lars Kjetil Grinde  
Lillegutar:  Falko Keller 
Smågutar:  Arne Abrahamsen og Hermund Farnes 
Jenter:  Alf M. Høyrem 
Gutar:  Sveinung Alværn  
Senior herrar:  Geir Harkjerr, Gunnar Johannes Nilsson og Jarle Geithus 
 
 
5. Stemne, turneringar og resultat 
 
5.1 Lagsarrangement:   Miniputturnering 
 
5.2 Krins, deltaking og resultat:  Deltok med fleire lag på innandørs KM-kvalifisering i 

Belehalli. Småjentene og gutane vann kvalifiseringa, og 
gjekk vidare til sluttspelet. Smågutar og jentene vart 
utslegne etter dramatiske semifinalar. 

 
 Småjentene vann Førde Cup i november, medan 

smågutane vann bronsefinalen og sikra tredjeplass. 
 
 Smågutane tok tredjeplass i Grodås Cup.  
 
 Lillejenter, lillegutar og jenter deltok på Tambar Cup. 
 
5.3 Nasjonal deltaking og resultat:  Smågutane deltok på Norway Cup. 
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6. Utstyr og anlegg 
6.1 Kjøp av utstyr:  
Noko utstyr er kjøpt inn. Ballar og markeringsvestar er hovudpostane her. I tillegg er det 
supplert av medisinsk utstyr. 
 
7. Økonomi:  
 
7.1 Budsjett 
Inntekter: 
Sal kiosk      50.000,- 
Dugnad/diverse     10.000,- 
Driftsinntekter   60.000,-  
 
Utgifter: 
Kjøp kiosk    25.000,-  
Materiell, utstyr   25.000,- 
Premiar        5.000,- 
Dommarutgifter     3.000,- 
Kurs, møter    20.000,-          
Trykksaker/adm     1.000,- 
Porto       1.000,- 
Reiseutgifter    20.000,-  
Annan kostnad   40.000,- 
Utgifter             115.000,-  
 

Resultat   -80.000,- 
 
7.2 Rekneskap 
Inntekter: 
Sal kiosk   57.373,00          
Tilskot    13.000,00 
Dugnad diverse  11.789,00 
Kjøp kiosk             -23.058,06  
Driftsinntekter  59.105,04  
 
Utgifter: 
Kjøp kiosk    23.058,97  
Materiell/utstyr   19.473,25   
Dommarutgifter      3.150,00 
Kurs, møter      4.611,50 
Trykksaker/adm     1.759,00 
Porto          870,50 
Reiseutgifter    24.392,00 
Startkontingent andre   34.590,00         
Kontingent/avgift krins  16.230,00 
Annan kostnad          79,40 
Utgifter             109.438,07        Lillejentene får muntre oppbudsjett og rekneskapstal  
      
Resultat            -50.333,31      
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8. Oppsummering 
Fotballgruppa har nok eit aktivt år bak seg. Alle aldersbestemte lag utan om miniputt har vore 
med i seriespel. Fleire gode resultat og mykje positivt å trekkje fram hjå dei born og unge som 
har vore med. Ein er godt nøgd med at fleire spelarar har vore innom på sone- og krinslag. 
Martine Wolff Nesse plukka ut til å vere med i ei toppsatsingsgruppe av jentespelarar. Det er 
ein særs godt nøgde med I tillegg er det mange spanande og gode yngre spelarar som kjem 
opp. Haldningane er gode hjå spelarane og dei yter flott innsats både på trening og på kampar.  
 
Ein har mange flinke og dugande trenarar og oppmenn som er med å gje born og unge 
positive opplevingar både sportsleg og sosialt. 
 
Gutelaget og jentelaget vann begge si avdeling hausten 2009. 
 
Seniorlaget for herrar debuterte i 5. divisjon med ein femteplass. Hausten 2010 signerte 
Kristjan Ingi Nesse for moderklubben. Det er ein godt nøgd med. 
 
Ein har fått ei god oversikt på utstyr som ballar, vestar, kjegler og liknande. Etter 
tilbakemelding frå trenarane vart det laga ein oversikt på kva ein hadde trong for å kjøpe inn.  
 
Ein ser positivt på trenarkoordinatorrolla, og det er eit stort potensiale for vidareutvikling av 
denne. 
 
Arne Abrahamsen fekk heider under julebordet og vart kåra til årets trenar 2009 i klubben. 
Lars Kjetil Nordeide fekk pris som årets spelar, medan Eirik Thue fekk prisen for årets 
toppskårar på seniorlaget. 
 
Ein seier seg nøgd med rekneskapen for 2009, der ein enda på om lag 30.000 mindre i 
underskot en kva ein budsjetterte med. 
 
 
 
Geir Harkjerr 
Leiar/Trenarkoordiantor 
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Handballgruppa  
 
1. Gruppesamansetjing 
 
1.1 Styremedlem:   Merete Tangen 
 Styremedlem:   Gunn Beate Skretting Thue 
 
  
 
2. Møte 
2.1 Møte i gruppa: 

Grunna mangel på interesse for håndballen, og atdermed gruppa står utan leiar, gjer at 
det ikkje har vore aktivitet i gruppa. 
Har ikkje hatt formelle møter, men det har vore jamnleg kontakt mellom 
styremedlemmene. 

  
2.2 Møte med aktive/ foreldre: 
 Ingen aktivitet. 
 
2.3 Inntektsgivande arrangement: 
 
 
3. Utdanning 
3.1 Leiar kurs:    Ingen. 
3.2 Trenarkurs:    Ingen. 
3.3 Autorisert dommarar   Kjell Rune Nyheim.  
 
4.0 Organisert trening 
     

 
4.3 Deltaking på samlingar 
   
 
5.  Stemne/turneringar/resultat 
5.1 Lagsarrangement 
 Ingen 
 
5.2 Krins, deltaking og resultat 
 Ingen 
 
5.3 Nasjonal deltaking og resultat 
 Ingen 
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Saurdal Skiarena og skigruppa 2008 
 
1.  Gruppesamansetjing 

1.1 Leiar:      Jørgen Hundseth    
 1.2 Styremedlem:   Einar Målsnes     

1.3 Styremedlem:   Trond Sundby 
1.4 Styremedlem:    Bjarne Våge  
1.5 Styremedl./kasserar  Ketil Nesse 
 

              
2.      Møte, tilstellingar 
      Møter i gruppa:  

Eit møte med driftsavslutning etter 
påske og eit møte før sesongen i 
november. 

2.2 Inntektsgjevande arrangement :  
· Sal av årskort/dagskort 
· Sponsorinntekter frå 

reklameskilt 
· Hytteutleige 
· Køyreoppdrag 

 
 
 

Sesongen 2009 i Saurdal Skiarena hadde full 
drift frå første veka i januar, men til tider 
vanskelege snøtilhøve heile vinteren til langt 
etter påske. Det ustabile været første halvdel 
av sesongen, blei ei utfordring for drifta i 
anlegget.  
 
 
 
6.    Utstyr/anlegg 
Innkjøp av nytt tau til trekket 

 
7.   Garasjebygg og nytt prepareringsutstyr  
Fase 1 av garasjebygget blei  fullført med tak og veggar.  
I påvente av finansiering, er fase 2 med portar og strauminstallasjon utsett. 
 
8.       Økonomi  
Netto resultat for 2009 for  Saurdal Skiarena viser eit underskot på om lag kr 20.000,-  mot 
budsjettert driftsresultat på kr – 15.000,- .  Det har vore ekstra kostnader med sertifisering 
samt auka utgifter til forsikring av ny trakkemaskin. Samtidig er det noko sviktande inntekter 
på sal av dagskort/årskort. 
Dette heng nok saman med nedgang i antal ungar samt det dårlige været vinteren 09. 
 
 

Jørgen Hundseth, leiar
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Esefjorden Rundt  
 
”For store og små – ein herleg 
trimtur, sosialt, morosamt i og godt 
for kropp og sjel” 
 
 
 
 
Organisering 
 
Arbeidskomité  / Hovudkomité 
Kari Rønnestad, Helge Pedersen, Vidar Skåden, Rune Haugen, Kjetil Nesse og Nils Magnar 
Feten  
 
Gruppeleiarar Esefjorden Rundt 2009 
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Også i år deltok kring 100 personar i avviklinga av Esefjorden Rundt 2009 og me rettar ei stor 
takk til desse. Sanitetsgruppa vart organisert av Balestrand Røde Kors Hjelpekorps, takk for 
godt samarbeid.  
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Marknadsføring 
 

Esefjorden Rundt får svært gode tilbakemeldingar på programmet. Redaktør også i 2009 var 
Helge Pedersen, layout v/ Lars Jonas Rønnestad Pedersen. Det vart sendt til alle husstandar i 
Balestrand, Leikanger, Vik, Sogndal, Aurland og Høyanger. Det var og annonsørar frå alle 
desse kommunane.    
 
Tema i programmet i 2009 var ”Vegen rundt Esefjorden” av Anna Hatlem, Turid Farnes, 
Anders Skrenes.  Tusen takk for godt arbeid. I 2009 annonserte ca 25 lokale bedrifter i 
programbladet. Annonseinntektene frå dei lokale bedriftene er svært verdifulle for å kunne 
finansiere trykke- og utsendingskostnader. Programbladet med takkebrev vart sendt til dei 
lokale sponsorane. Vi rettar også stor takk til ordførar Einar Målsnes si velkomsthelsing.  
 
Programbladet er ein viktig del av løpet sin profil. Gjennom dei tre integrerte kanalane 
løpsprogrammet, nettsidene og den nye spørjekonkurransen skal me formidla stoff om 
Esefjorden, og samstundes gje løpet ein sterkare og klårare profil.  Me vil leggja auka vekt på  
den store gruppa trimmarar og nytta betre ut det potensialet som ligg i at løpet går rundt  
Esefjorden med si rike soge, varierte flora/fauna, samt særprega og spanande natur. Tema 
framover kan vere t.d. om det maritime livet i Esefjorden, om stølsdrift i Esebotn, historia om 
vegen rundt Esefjorden. 
 
Marknadsføring også ved annonsering i Sogn Avis, Ytre Sogn Avis og Firda. Vidare var løpet 
også nemnt på NRK programmet ”Før helg” og reportasje i både Sogn Avis og Ytre Sogn. 
 
Tilbod til trimmarane  
 

Spørsmål til trimmarane v/ Kari Rønnestad . Eigen premiering i målområdet. Sal v/  9. klasse 
på Sagatun: vaflar, brus  og kaffi.  Inntekt av salet går til skuletur. 
 
Esefjorden Rundt komiteen har og arrangert ”Trimkarusellen” tidligare. Denne vart ikkje 
arrangert i 2009. 
 
Rutinehandbok. 
 

Rutinehandboka for Esefjorden Rundt er til god hjelp. Evaluering etter kvart løp og endringar 
og forbetringar vert lagt inn etter kvart. Det vart sist gjort ultimo mai 2008 etter evaluering av 
arrangementet. Dette er ein god kvalitetssikring ved tildømes skifte av ”mannskap”.  
 
Løpsfakta 
 

I 2009 vart løpet skipa til for 30. gong. Det var 903 deltakarar,  I aktiv klasse var det 73 
løparar,  
Tal deltakarar: (2000 -778,  2001 - 775, 2002  – 773, 2003 – 740, 2004 – 808, 2005 – 640, 
2006 – 732, 2007 – 859, 2008 – 806, 2009 - 904 ) . Dameklassen vart vunnen av Kristin 
Brøndboe (Steinkjer) og med ei sterk tid 30.30.  
Herreklassen vart vunnen av Rune Opem ( Dalebrand IL ) Med den sterke tida 27.53. 
Kan og opplysa om at værforholda var perfekte. Temp. på ca. 18 grader, lettskya og opphald. 
 
Økonomi og premiering 
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Økonomi for 2009 viser eit positivt resultat på ca kr 5.000.  Dette er svært positivt, sjølv med 
ekstra utgifter i samband med 30-års jubileet. For å komme i + må ein ha fokus på 
marknadsføring, sponsorar/ annonsørar, gode rutinar ved påmelding og kostnader ved 
premiering. 
Ein viser elles til resultat pr. avdeling ”Esefjorden Rundt” 2009. 
 
Utfordringar  
 

Esefjorden Rundt skal være ein viktig økonomisk bidragsytar til B I L. For å klare dette må 
ein sjå seg om etter nye potensielle deltakarar og ha fokus på kvalitet i gjennomføring av 
arrangementet. 
 
Ny deltakarrekord på 903 i 2009.  Talet på aktive er framleis for lågt, sjølv om det har teke 
seg opp dei seinare åra. 
 
Ei hovudoppgåve framover er å drøfta kostnader til premiering. Med dette meinar vi – 
redusere kostnad 10, 15 og 25 års premie. Ny 30-års premie er innført. Det er innført 
pengepremiar for klassevinnarar kr 500;  Vidare innført pengepremie beste herre/dame kr 
1000,- som vil gje ein kostnad på kr 2.000,-  og pengepremie for ny løyperekord i dame og 
herreklassen med kr. 5000,00  
 
Vidare må ordning med delt påmelding i Holmen og ved start på Tjugum fortsette. Dette tek 
unna køen ved start for trimmarar. Ein ser det som svært positivt at talet på aktive deltakarar 
auka til 73 i år.  
 
Hovudkomiteen har ein målsetning om å få totalt antal deltakarar over 1000. Grunna store 
kostnader til utsending, vil programbladet bli distribuert ut til alle husstandar kun i Balestrand 
kommune i 2010, medan det vert distribuert til butikkar og kioskar i kommunane Leikanger, 
Sogndal, Høyanger og Vik. Løpet er no godt kjent i nabokommunane, og det vil bli annonsert 
aktivt i lokalpressa. Dette vil redusere utgifter på trykking og porto, men gje mest like store  
inntekter på annonsering. 
  
Heimesida er no oppgradert, der det no er søkbart deltakarnamn, historisk tilbakeblikk og 
tema frå programma bør vera eit naturleg innhald.  
 
 
 
Nils Magnar Feten, leiar 
 
 


